
Kontakti ry:n hallituksen kokous 10/22 

 

Aika  maanantai 10. lokakuuta 2022 klo 17 

Paikka  Kuppala 

Läsnä  Arttu ”Nile” Ahmala, Eveliina Väkeväinen, Aino Sinisalo, Aino Kääpä, Rosanna 
Pulkkinen, Jonna Castrén, Ella Kokkonen, Milja Raippalinna, Lauri Kauppila (saapuu 
ajassa 17.09, kohdassa 4), Arttu Manninen (saapuu ajassa 17.11, kohdassa 5) 

 

1. Kokouksen avaaminen  

Puheenjohtaja Arttu Ahmala avaa kokouksen ajassa 17.06. 

 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Olemme laillisesti kokoon kutsuttuja ja päätösvaltaisia.  

 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksytään. 

 

4. Hallinto  

Jäsenrekisterin siivoaminen. Hoidetaan laittamalla sähköpostia 2015 ja sitä aiemmin 
liittyneille jäsenille. Uudet säännöt myös nettisivuille.  

 

5. Kulttuuri 

Rakkautta & Anarkiaa festivaalit 20.9. 19 osallistujaa, meni hyvin. Teatteria on 
toivottu. Scouttaillaan jotain hyvää teatterihommaa. Mietimme budjettihommia ja 
YKA:n rahoja. Aino tsekkailee kulttuuribudua. 

 

6. Talousasiat  



Syysretkeen käytetty 18,45 e. 

Aino muistuttelee kulukorvauslomakkeista ja kuiteista, jos niitä joillain roikkuu ja 
puuttuu. 

Vujut pysyivät hyvin budjetissa, käytettiin n. 2650 e. Joitain lippumaksuja uupuu vielä 
ja Mustasta Härästä on tulossa vielä myyntitakuusta rahaa takaisin. 

Olemme saaneet laskun lautasliinoista. Taloudenhoitaja maksaa sen pikimmiten. 

Kulukorvaus kuvaajalle vujujen ruokasäädön takia. 

Taloudenhoitaja laatii mukautetun talousarvion hallitukselle mahdollisimman pian. 

 

7. Opintoasiat  

Sosiaaliset maailmat -kurssilla käytiin esittäytymässä ja tarjosimme pullaa ja kahvia. 
Esittäytyessä ei tullut kysymyksiä, mutta jälkeenpäin joitakin. 75 osallistujaa 
luennolla ja ehkä puolet näistä pyörähti Synnärillä myös kahvittelemassa. 

Tieteenalakokoukseen ei kumpikaan opintovastaavista päässyt, odottelemme 
muistiota sieltä. 

  

8. Web- ja tiedotusasiat  

Paskaviikko unohtunut laittaa sähköpostilistalle, hoidetaan kokouksen jälkeen. 

 

9. Tilat  

HYY ei ole vastannut Kannun kyselyihin, eikä Kannu ole siis löytänyt vaihtoehtoista 
sitsitilaa. Kuppala on käytössä ensisijaisesti tapahtumille, mutta voi myös tarvittaessa 
kokoustaa jos tapahtumavarausta ei ole. Kuppalan siivouksesta puhuttu myös, Kannu 
ilmoittelee tästä. 

WOP-päiviä varten varattu Sivistys vaatii kaksi nimenkirjoitusoikeudellista kun 
haetaan avaimia. 

 

10. KV ja suhteet 

Vallan 5. vuosijuhlat 29.10. 



KTTO:n 63. vuosijuhlat 19.11. 

Vastanakki Median vujuille 19.11. Keskustellaan ketkä olivat lupautuneet, voisimme 
varata pari ”ylimääräistäkin” henkilöä tähän. 

Stydin vujut 19.11. Tänne olisi hyvä saada ainakin meiltä edustusta. Aino S 
mahdollisesti kiinnostunut, Kääpä ja Manninen vahva ehkä. 

Westermarck muistoluento 30.11. Tänne on toivottu Kontaktilta apua järjestelyissä ja 
tilaisuutta voisi mainostaa opiskelijoille. Tarkempaa tietoa paikasta ei ole, mutta 
keskustakampuksella kuitenkin. Alkaa n. klo 15-16. Vastaamme, että meiltä 
mahdollisesti joku pääsee paikalle ja Nile ottaa vastuun viestinnästä Westermarck-
seuran kanssa. Katsomme asiaa lähemmin marraskuussa. 

 

11. Yhdenvertaisuus  

YV-iltapäivä 17.11. klo 14-16 Ilmeisesti tarkoituksena olla jotain 
ongelmatilannehenkilökoulutusta. Olisi hyvä, jos yv-vastaavat ja muut kiinnostuneet 
pääsisivät. Merkataan kalenteriin. 

 

12. Ympäristö 

Keskustelua vujujen ja silliksen kierrätyksestä, ei mitään merkittävää kokoukseen 
tuotavaa. 

 

13. Tapahtumat ja virkistys  

Menneet tapahtumat: 

Näytettiin ukrainalaisia lyhytelokuvia 25.9. Kuppalassa, paikalla 14 osallistujaa. Oli 
kattava valikoima erilaisia elokuvia. Miljaa erityisesti lämmitti parvekelyhäri ja se oli 
yleisön suosikki muutenkin. Ehkä järjestämme uudestaan täyspitkän elokuvan 
merkeissä. 

Kontaktin 63. vuosijuhlat 1.10. 77 osallistujaa yhteensä. Esitykset olivat upeita, 
juhlatunnelma oli mahtava ja selvisimme hienosti järjestämisestä. Vuosijuhlien kuvat 
saapuivat Nilen sähköpostiin myös kesken kokouksen, joten pääsemme niitä 
ihailemaan. 

Vuosijuhlien jatkoilla oli paljon alumneja. Noin 50 osallistujaa jatkoilla. Alumnit olivat 
positiivisesti yllättyneitä lippujen nopeasta menekistä ja olivat iloisia siitä, että 
Kontakti on elinvoimainen. Jatkot menivät muutenkin hyvin. 



Sillis 2.10. 20 ihmistä kävi nauttimassa tarjoiluista. Oli rauhallinen meno ja 
paistattelimme päivää Kuppalan pihalla. 

Excu Amnestylle 6.10. Ilmoittautumisia oli 10, mutta ihmisiä sairastui tai jäi muuten 
pois. 1 ilmoittautunut tuli paikalle ja loppujen lopuksi paikalla oli 4. 

Kontaktin ja Väen syysretki 9.10. 8 osallistujaa paikalla, sää helli retkeilijöitä. Eväät 
maistuivat ja retki sujui hyvin. 

Pidetään kokoustauko 17.58-18.13 

 

Tulevat tapahtumat: 

PMF ja paskaviikko. Paskan appron suhteen mietimme Tikkurilan ja Puistolan välillä 
aloituspaikkaa. Suoritamme koeäänestyksen. Äänestyksen perusteella päätämme 
aloittaa Puistolasta, ettei tarvitse ostaa ABC-lippua. Mietimme leffavaihtoehtoja ja 
päätämme jatkaa tästä Kontaktin whatsapissa. Leffailtaa varten varaamme budjettia 
20 euroa, HYY:lta lainattavaan mikrofoniin 10 euroa ja paskiksen tarjoiluja varten 
30e. 

Mökkireissu hylätään, koska aika ja resurssit eivät riitä. Korvaamme sen Pulliksella 
4.11. Milja leipoo pellillisen omenapiirakkaa. Kääpä tekee eventin. 

Maanpäällinen risteily joulukuulle. Pohditaan määränpäätä, selvittelemme Tikkurilaa 
kohteena. Jatkamme tästä seuraavissa kokouksissa. 

Tiedettä&Kaljaa/teetä. Ei ole toistaiseksi edennyt, pöydätään. 

WOP-päivät 11.11. 18:30 alkaen. Kontaktin olisi hyvä mainostaa omissa kanavissaan. 
Keskustellaan puhujista ja ohjelmanumeroista. 2020 Kuopion WOP-päivillä on ollut 3-
5 puhujaa, joten vähintään 3 olisi hyvä saada nytkin. 

Habitus rf on ehdottanut Laurin kautta Kontaktille jotain yhteistä tapahtumaa, esim. 
lautapeli-iltaa. Arttu M. kv- ja suhdevastaavana ottaa kontaktia Habitukseen. 
Ehdotetaan Habitukselle alustavasti päivämääriä 15.11. tai 22.11. 

Vaalikokous. Pohditaan asiaa Päivyrin avulla ja varaamme Kuppalan 29.11. klo 17. 

 

14. Työelämä ja alumnit 

Ei excun lisäksi kokoukseen tuotavaa. 

 



15. Muut esille tulevat asiat 

Kuppalan lisäaikaa tulisi anoa 3 viikkoa aikaisemmin, eli olemme PMF:n suhteen 
todennäköisesti myöhässä. Kysymme kuitenkin. 

 

16. Posti  

Haettu, laskun lisäksi ei tullut muuta kuin lehti Ulkoministeriöstä. 

 

17. Seuraavan kokouksen ajankohta  

Puheenjohtajisto doodlettaa seuraavan kokouksen muutaman viikon päähän. 

 

19. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 18.53.



 


